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Posebna izdaja ob 50-letnici Bojana Stularja

SREČAL SEM ABRAHAMA, BIL JE STAREJŠI KOT JAZ

Največja ni nesreča,
če se Abrahama sreča,
da v nesreči ne bom sam,
vabim, kar vas poznam,
vas, ki za vami hodim
in vse tiste, ki v 50-ta vodim

B.Š.



Namesto intervjuja -
sprehod skozi njegovo delo

Odločili smo se, da bomo ob
direktorjevem jubileju izdali
časopis, ki mu bo v razvedrilo in
spomin.
Ne bomo pisali kdaj je bil rojen,
daje imel očeta in mater, kje in kdaj
je hodil v šolo, kaj je doštudiral.

Začel je pri vprašanju naših
manjšin in določanju njihovih meja.
Pri delu je spoznal veliko naših
ljudi v zamejstvu. Zaradi svoje
narave ni imel težav pri
navezovanju kontaktov, ponagajal
pa mu je okljuk reke...
... manjše težave so mu delale
kljukice, ko je bil glavni in
odgovorni urednik Javne Tribune.
Gutenbergova tehnika in tiskarski
škratje so mu pomagali, da so
nekatera sporočila razumeli pravi
bralci. Kot pravi urednik je bil
večkrat črn do komolcev...
... komolcev pa ni uporabil za
napredovanje v sekretarja Tikija. V
letih, ko je bil sekretar, je podjetje
Tiki dokončalo novo proizvodno
halo in jo opremilo s proizvajalnimi
stroji. Rekonstruirali so tudi
pocinkovalnico. Investicija je bila
financirana iz lastnih sredstev.
Kolektiv je imel več sposobnih
delavcev, med njimi tudi vodjo
financ, ki mu je bila skriti adut pri
kasnejšem reševanju financ v
Elektrovodu...
... Elektrovod je spoznal po visokih
osebnih dohodkih, o katerih je pisal,
ko je bil urednik Javne tribune, zato
je bila njegova kandidatura za
direktorja na močnem prepihu, saj
so si gospodje obrtniki v razpisni
komisiji zapomnili vroč članek iz
časopisa. Vloga in delo na
najrazličnejših področjih — bil je
član šišenskega občinskega
komiteja, vrsto let podpredsednik
občinske konference SZDL v Šiški
in član izvršnega odbora, deloval je
v občinskem in mestnem svetu za
prosveto in kulturo, več let v
upravnem odboru Ljubljanskega
festivala in Slovenske filharmonije,
predsednik Sklada za komunalno
urejanje zemljišč občine
Ljubljana-Šiška, svetnik v
Gospodarski zbornici Slovenije za
pravna vprašanja, sodeloval pri
oblikovanju obrtnega zakona in
drugih predpisov s področja obrti in
drobnega gospodarstva - to je
prevagalo v njegov prid...
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Šiška je čudovit kraj
Naš glavni in odgovorni urednik se je pogovarjal

s tovarišem Francem Šetincem, članom sekretariala CK ZKS
in odgovornim urednikom slovenske izdaje »Komunista«, ki

se je v Šiško preselil pred pol leta

B. Štular: Laskate nam, ker
omenjate naš časnik kot prvega, s
katerim ste se srečali v Šiški.
Ali je to dovolj?

F. Šetinc: Ne, ni dovolj. Časnik
gotovo opravlja hvale vredno
poslanstvo. Mislim, da bi vsakega
občana, ki prihaja ali odhaja,
morala pozdraviti ali se posloviti
od njega občina v obliki knjižice s
podpisom predsednika občinske
skupščine. Da bi mu predsednik
zaželel dobrodošlico ali se
poslovil od njega in se mu zahvalil
za njegov prispevek v življenju
občine. (Javna Tribuna, april 1971)

To je trd recept
Vsak administrativen ukrep v
gospodarski sferi povzroči
določene anomalije. Ravno taka
anomalija je povzročena s tem, da
imamo na eni strani zamrznjene
osebne dohodke, na drugi strani
pa neprekinjeno zviševanje cen. Z
ozirom na to lahko rečem, da v
podjetju nimamo dobre
perspektive. Mi nismo zajeti z
zakonom o zamrznitvi osebnih
dohodkov, toda delno ga čutimo
zaradi samoupravnih sporazumov,
ki jih nismo korigirali. To je
postal zelo pomemben vzrok za
fluktuacijo. Po mojem mnenju bi
rast osebnih dohodkov v

Bojan Štular -
sekretar
podjetja »Tiki«

gospodarstvu morala biti
sinhronizirana z rastjo osebnih
dohodkov v gospodarstvu. Žal pa
ni nikoli tako. (Javna Tribuna,
1973)

Prelomno leto
Leto 1972 je bilo prelomno,
tega leta je bilo odkupljeno
zemljišče v Industrijski coni V,
s tem je bila določena bodoča
lokacija Elektrovoda. Istega leta
je bilo kupljeno tudi zemljišče in
objekt za obrat Plastike v Dolah.
V letu 1974 smo odkupili še del
zemljišča na katerem stoji sedanja
poslovna stavba. Leto kasneje
smo uspeli pridobiti v svoje
upravljanje objekte na Celovški 43

in tako tudi dokončno rešili
problem nadaljnjega obstoja tega
objekta. Istega leta smo naročili
projektno dokumentacijo za novi
objekt pri GP Megrad in sklenili
gradbeno pogodbo s SGP
Stavbenikom. Gradbena dela so
pričela aprila 1978. V času
gradnje smo imeli skorajda
nepremostljive težave s
komunalno opremo.
(Glas, februar 1981)

Otvoritveni govor gospoda Mihelčiča ob pričetku gradnje



Stvari so se premaknile

Gradnja poslovne stavbe
Naše osnovne usmeritve so že
začrtane z dejavnostjo temeljnih
zadružnih organizacij. Vendar se
je dosedanje dodatno usmerjanje
zadruge preko Komisije za
organizacijo in razvoj že izkazalo
za utemeljeno. Izbira nekaterih
usmeritev - zlasti na področju
mikromehanike in elektronike naj
bi dala osnovne poudarke
nekaterim programom, kjer bi
morala nastopati zadruga kot

nosilec poslovnih dogajanj. V tej
smeri smo razvili in pričeli
razvijati nekaj novih artiklov.
Trenutno se nahajamo v fazi
podpisa gradbene pogodbe za
izgradnjo potrebne kinete za
ogrevanje objekta - dočim so se
dela na komunalnih vodih že
pričela. Končno lahko
pričakujemo, da bo naša poslovna
stavba sposobna za vselitev na
pomlad prihodnje leto. To pa nas
obvezuje nadaljnjega
programiranja investicijske
dejavnosti. Za prihodnje
srednjeročno obdobje
pripravljamo investiciji v
skladišče in sanacijo obrata Dole.
Razen navedenih investicij bomo
del sredstev uporabili za
dokumentacijo in osvajanje novih
tehnologij. Naš objekt bo seveda
lahko polno zaživel šele z
usposobitvijo skladišč, za kar pa
bo potrebno večje sodelovanje
članov.
(Zapisnik iz skupščine 1979)

sprejet in dobrodošel v Elektrovodu
16. aprila, tovariš direktor Bojan
Stular, rojen 16. aprila, iz
Štularjeve ulice. Poln moči idej in
jeklenih živcev, z bujnimi rjavimi
lasmi, je že prvega dne z vso
resnostjo pričel z delom...

Naše investicijske naložbe
Poleti smo začeli z investicijskimi
deli v obratu Dole. Po dolgih letih
priprav je bilo potrebno pristopiti
k popolni sanaciji obrata, ki je
predstavljal zaradi svoje neureje¬
nosti stalno nevarnost za zapo¬
slene delavce, kot za okolico
zaradi nevarnosti požara.
Prizadevanja, da bi modernizirali
obrat so se uresničila s prido¬
bitvijo mednarodnih kreditov, pri
tem pa je izostala pomoč domačih
bank, na katere smo računali. Ob
izboru izvajalca del, nas je zaradi
tega vodila predvsem težnja, da
ob najugodnejšem ponudniku
pridobimo tudi take pogoje plačil,
ki ne bodo ogrožali likvidnosti

Elektrovoda. Ne glede na ta
prizadevanja, je bila za nekaj časa
ogrožena likvidnost Plastike, ki je
celotno investicijo pokrivala s
svojimi sredstvi. S sprejetjem
terminskih planov smo zagotovili,
da je ves čas gradnje proizvodnja
nemoteno tekla.
(Glas, november 1983)

Proizvodni obrat v Dolah

... popustilo je zdravje, toda sreča
je naklonjena pogumnim. Lasje so
še enako bujni samo barvo so
spremenili. Pravijo, da je v lasu
zapisano vse - kdo ve? Dobro je, da
v resnici niso srebrni. Dober kot je,
bi bil danes gotovo brez las.

Želimo mu še mnogo, mnogo let,
bolj naklonjenih kot zadnja.
Želimo, da bi za delo in znanje,
ki ga je toliko let razdajal vsem
okrog sebe, dobil tako priznanje, ki
ga zasluži in mu tudi kaj pomeni.
Žal, mi samo lahko rečemo:
»Bojan, radi te imamo in počaščeni
bomo, če nas boš priznal za
prijatelje.«Zgradili smo skladišče,

odprli maloprodajno trgovino
in hranilno kreditno službo.

Bojan, na zdravje!
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Joj, kje bi vzel?

Skrivanje je
dovoljeno, če gre za

vajo

Zasaditev parka -
simboličen zaključek
izgradnje

Se v sanjah bi ves svet objel, vsem dobro želel,
Ti rad se razdajaš, za druge živiš,
Upogneš se ne in ne ukrotiš,
Lepote, resnice, si vedno želiš.
A kaj mi zate imamo, kaj naj ti damo?
Roko ti podamo, ker radi te imamo.

Bojan, širok si, pogumen in poln idej,

Po protokolu

Golob miru...
Oostani nam zdrav in tak kot vselej,
Jo mahni korajžno po poti naprej,
Abrahami naproti, naj srečanje z njim te ne moti.
Na zdravje ti kličemo, ti sreče želimo!
Upamo, da še dolgo skupaj zdržimo.

Izhaja od leta 1964 namesto Občinskih razgledov, ki jih je
leta 1961 začel izdajati občinski odbor SZDL Ljubljana-
Šiška — Naslov posebne izdaje: »Javna tribuna«, Ljubljana,

Devova 5 - Natisnila Tiskarna »Jože Moškrič«
J. R.


